
Z á p i s n i c a 
č. 4/2014

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa  26. 9. 2014
_________________________________________________________________________

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

1.Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce  za prítomnosti 5 poslancov.
 V úvode oboznámil  poslancov s programom zasadnutia.  Za  zapisovateľku navrhol  Martu 
Hažikovú,  za navrhovateľov JUDr. Martu Franekovú a Vladimíra Kupku, za overovateľov 
JUDr.  Zuzanu  Cenigovú  a Fratiška  Klučku.  Poslanci   navrhovaný  program  a pracovné 
komisie schválili /za 5 poslancov/

2.Kontrola plnenia uznesení z OZ
predložil starosta obce – z posledného OZ neboli žiadne uznesenia, v platnosti je uznesenie 
č.3/2014,  ktoré sa  týka umiestnenia dopravnej  značky „Zákaz vjazdu“ pred MŠ z dôvodu 
permanentného parkovania automobilmi pána Húšťavu

3.Lekárenská starostlivosť JUKA Raková –
Starosta informoval poslancov o žiadosti firmy JUKA Raková na vybudovanie lekárne vedľa 
budovy zdravotného  strediska  a oboznámil  poslancov  aj  s ústnou  žiadosťou  pána  Faktora 
o vybudovanie lekárne, ambulancie, DD v časti budovy 888. Poslanci to vzali na vedomie. 

4.Odpredaj pozemku KN-C 508/96 pre Michala Pastorka, Zákopčie 941
Jedná sa o žiadosť pána Michala Pastorka o odkúpenie pozemku o výmere 176 m2 v blízkosti 
jeho rodinného  domu.  Nie  je  k nemu iná  prístupová  cesta,  hraničia  s ním pozemky pána 
Jaroslava Golisa a pána Pastorka, obec ho nevyužíva. Poslanci majú záujem o jeho odpredaj 
ako o prebytočný majetok obce, oslovili pána Golisa, či má aj on oň záujem, poslanci o jeho 
odpredaji budú jednať na budúcom OZ, žiadosť vzali na vedomie.

5.Žiadosť Eriky Valárikovej, Zákopčie 41 o prenájom budovy 838
Slečna Valáriková požiadala o prenájom budovy č.838 za účelom otvorenia si kaderníctva, na 
prejednaní žiadosti nebola prítomná,  poslanci vzali žiadosť na vedomie.

6.Zápis do kroniky za rok 2013
návrh zápisu do kroniky za rok 2013 mali poslanci k dispozícii vopred, starosta doplnil údaje 
o stavbách, návrh zápisu poslanci z dôvodu jeho obšírnosti neschválili, po jeho úprave budú 
o ňom znovu rokovať.

7.Rôzne –
- žiadosť pani Kataríny Greňovej o preplatenie ventilov na ÚK v bytovom dome č.953.

 Starosta  vysvetľuje,  že  pri  preberaní  bytu  od  pani  Lučanovej  kvapkal  radiátor  v jednej 
miestnosti, dohodli sa, že si ho pani Greňová dá opraviť, následne vymenila dva ventily bez 
predbežnej dohody so starostom, žiada preplatiť 45 eur. Tvrdí, že sa nejedná o drobnú opravu, 
ktorú si zabezpečuje nájomník, ale opravu, ktorú hradí prenajímateľ. Poslanec Kupka je toho 
názoru,  že sa jedná o drobnú opravu, poslankyňa Franeková si myslí,  že to nie je drobná 
oprava a poslankyňa Cenigová navrhuje postupovať podľa podmienok dohodnutých v platnej 
nájomnej zmluve. Žiadosť vzali poslanci na vedomie

- kontrolórka obce predniesla správy z vykonanej kontroly, poslanci ich vzali na vedomie
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8.Záver a ukončenie OZ 
Z dôvodu vyčerpania bodov programu starosta poďakoval poslancom za účasť a zasadnutie 
ukončil, poslanci si dohodli termín posledného OZ na 7.11.2014 o 11.00 hodine.

Ing. František Hažík JUDr. Marta Franeková
   starosta obce     zástupca starostu

 JUDr. Zuzana Cenigová František Klučka
      I.overovateľ                                                                         II. overovateľ
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